
PROTOKOŁ  NR  X/ 2020
z przebiegu obrad X Sesji Rady Gminy Świnice Warckie, która odby]a się w dniu
6    lutego 2020 r. w godz. |o00_ i324.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Swinice Warckie pani Halina Jeżak , która

przywitała wszystkich obecnych i po sprawdzeniu obecności   stwierdziła,  że na stan  15 radnych

obecnych jest  15, co stanowi quorum, przy którym rada gminy może obradować i podejmować

uchwały - lista obecności w załączeniu do protokołu.

Przewodnicząca Rady  Gminy   na wniosek wójta zaproponowała następujące zmiany do

porządku obrad :

Dodanie do Dunktu 7 nasteDuiacvch DodDunktów:

Podjęcie uchwały w prawie:

-  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  ząjęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych  na  terenie

Gminy    Świnice    Warckie    na    cele    niezwiązane    zbudową,    przebudową,    remontem,

utrzymaniem i ochroną dróg.

-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy  Miastem  Łęczyca  a

Gminą  Świnice  Warckie  w  sprawie  korzystania  mieszkańców  Gminy  Świnice  Warckie  z

usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Łęczycy.

-  w  sprawie  sposobu  sprawienia  pogrzebu  przez  Gminę  Świnice  Warckie,  oraz  określenia

zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu

-  w  prawie  upoważnienia  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Świnice  Warckie  do  złożenia

odpowiedzi na skargę Prokuatora Rejonowego   w Łęczycy oraz przekazania skargi wraz z

odpowiedzią do Woj ewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi.

- w sprawie zmiany  budżetu Gminy Świnice Warckie na 2020 rok

oraz  zdjęcie  z  porządku  obrad  podpunktu  5  a  mianowicie  podjęcia  uchwały  w  sprawie

odwołania skaŁbnika.

Pani   Wójt   Sylwia   Bartczak   ustosunkowała   się   do   kwestii   zdjęcia   z   porządku   obrad

podpunktu  5   podjęcia  uchwały   w  sprawie   odwołania  skarbnika,  poinfomowała,  że  po
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konsultacji z Panią Skarbnik postanowiły jeszcze nie wywoływać tej  uchwały i poczekać na

dalszy rozwój  sytuacji.

Następnie jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2.  Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.
5. Infomacja o działalności Wójta Gminy między sesjami.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy.
7. Podjęcie uchwały w sprawie:

1 )    zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w jednostkach
oświatowych prowadzonych przez Gminę Świnice Warckie;

2)    nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Świnice warckie na  20221  r.
środków stanowiących fundusz sołecki ;

3)   wystąpienia ze Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Ziemi Łęczyckiej ;
4)   ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gmimych na terenie

Gminy Świnice Warckie na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem,
utrzymaniem i ochroną dróg;

5)   rozpatrzenia petycji mieszkańców Świnic Warckich z dnia 27.12.2019 r.;
6)   w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem Łęczyca a

Gminą Świnice Warckie w sprawie korzystania mieszkańców Gminy Świnice Warckie z
usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Łęczycy;

7)   w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Świnice Warckie, oraz określenia
zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu;

8)   w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Świnice Warckie do złożenia
odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego  w Łęczycy oraz przekazania skargi wraz
z odpowiedzią do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi;

9)   w sprawie zmiany  budżetu Gminy Świnice Warckie na 2020 rok.

8. Wolne wnioski i infomacje.
9. Zamknięcie sesji.
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Ad.1

Jak wżej .

Ad.2

Jak wyżej .

Ad.3

Przewodnicząca  Rady   gminy   poinfomowała  ,że   zwyczajowo  protokół   z  poprzedniej   sesji

wyłożony jest  do wglądu .

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie.

Ad 4. Sprawozdanie przedstawiła Pani Wójt- nie wniesiono uwag - sprawozdanie w załączeniu.

Ad. 5 Infomację przedstawiła Pani Wójt -infomacja w załączeniu do protokołu.

Radna  Grażyna  Bartczak  zadała  pytanie  czy  będą jakieś  konsekwencje  jeśli  ktoś  nie  dopełni

obowiązku zgłoszenia drobiu.

Odpowiedzi udzieliła Pani wójt - że Ptasia Grypa się rozszerza, więc kontrole z Weterynarii na

pewno  będą,  ale  trudno  powiedzieć jakie konsekwencje będą  groziły jeśli  ktoś  nie będzie  miał

tego zgłoszenia, dlatego zachęciła wszystkich posiadaczy drobiu do dokonania złgoszenia.

®

Ad   6.    Sprawozdania   z   działalności   komisji   Rady   Gminy   przedstawili   przewodniczący

poszczególnychKomisji.

Sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej przedstawił radny Mirosław Stasiak.

Sprawozdanie   z   działalności   komisji   ds.   Budżetu,   Finansów   i   Gospodarowania   Mieniem

Gminnym przedstawił radny Tomasz Gralak.

Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił radny Zbigniew

Aleksandrzak.

Sprawozdanie   z   działalności   komisji   ds.   Samorządu,   Oświaty,   Kultury,   Zdrowia   i   Opieki

Społecznej przedstawił radny Mateusz Hałasiewicz.

Głos zabrał radny Krzysztof Wróblewski odnosząc się do kwestii zabezpieczenia przejezdności

dróg   gruntowych   poprzez   np.      równanie.   Stwierdził   ,że  jest   dużo   skarg   na  jakość   dróg

gruntowych,  mieszkańcy  gminy  niejednokrotnie  sami  naprawiają  drogi  gruntowe,  dlatego  też

jego zdaniem powinno się   z dużym dystansem używać sfomułowań , że „Gmina jest w stanie

2abezpieczyć przejezdność dróg".

str. 3



0

®

Ad    7.1        Projekt    uchwały    w    sprawie    zmiany    regulaminu    wynagradzania    nauczycieli

zatrudnionych   w  jednostkach   oświatowych   prowadzonych   przez   Gminę   Świnice   Warckie

przedstawiła  Sekretarz  Gminy  Pani  Mariola Czochara.  Poinfomowała  ,  że  Wojewoda Łódzki

wtrybie   nadzoru   wniósł   uwagi   do   regulaminu   wynagradzania   nauczycieli,   twierdząc   Że

przekroczyliśmy kompetencje nadane ustawą w kwestii ustalenia teminu płatności dodatków dla

nauczycieli, które im przysługują .

Głos  zabrała Radna  Grażyna   Bartczak   kierując  pytanie  do  Sekretarz  Gminy  czy  dodatki  dla

wychowawców    klas  „0"  i  oddziałów  przedszkolnych  będą  wypłacone    z  wyrównaniem  od

stycznia czy od podjęcia uchwały.

Odpowiedzi  udzieliła  Pani   Sekretarz  infomując,  że  dodatki  będą  wypłacane  od  momentu

wejścia regulaminu w życie  a mianowicie  14 dni  od opublikowania w Dzienniku Urzędowym

Województwa  Łódzkiego,   co   wypada   akurat   od   dnia   dzisiejszego.   Dzisiejsze   zmiany   do

regulaminu nie wprowadzają zmian w kwestii dodatków, więc od dzisiaj   nauczyciele będą mieli

naliczone wyższe dodatki.

W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwałę        Nr    X/87/2020    w    sprawie    zmiany    regulaminu    wynagradzania    nauczycieli

zatrudnionych  w  jednostkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę  Świnice  Warckie  -

podjęto jednogłośnie  15 głosów „za"-raport imienny z głosowania w załączeniu.

Ad 7.2.  Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy

Świnice  warckie  na   2021  r.  środków  stanowiących  fimdusz  sołecki  przedstawiła  Wójt Gminy

Sylwia Bartczak.

Głos  zabrał  radny  Krzysztof Wróblewski  twierdząc  że  kwestia  funduszu  sołeckiego  nie  była

wystarczająco  omówiona  na  komisji  oraz    nie  uzyskał  odpowiedzi jaka jest  wartość  takiego

funduszu  na  2021,  dlatego  podtrzymuje  swoje  pytanie     i  chciałby  dowiedzieć  się  jaka  jest

wartość tego funduszu.   Nie zostało nic merytorycznie omówione na komisji-co to jest fundusz,

co można z tego fimduszu zrobić. Ponadto stwierdził ze bardzo smuci go kwestia, że z góry się

przyjmuje,   że   rada   ma   wypełniać   wolę   wójta   nie   zagłębiając   się   w   temat,   chociażby

przedstawienie ustawy, która reguluje sprawy funduszu sołeckiego , i od której  powinno zacząć

się komisje.
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Do   wypowiedzi   radnego ustosunkowała się pani  Wójt, pozostawiając odpowiedź czy fundusz

został  dokładnie  omówiony  radnym  uczestniczącym  w  komisji.  Ponadto  poinfomowała  ,Że

przygotuje odpowiedź na temat wysokości funduszu.

Poinfomowała, że Gmina ma bardzo skromny budżet i wyodrębnienie dodatkowych środków na

fundusz sołecki i rozdrobnienie tej kwoty   na małe cele spowoduje, chociazby brak środków na

bieżące utrzymanie dróg czy inne inwestycje. Dzięki oszczędnym działaniu w roku 2019 udało H

się  zrobić  drogi  bez potrzeby  zadłużania  Gminy.  W  momencie  gdy  wyodrębni  się  dodatkowe

środki i rozdrobni na poszczególne sołectwa nie będzie Gminy stać  na  większe inwestycje.

Jeśli  chodzi  o  kwestię  braku  przedstawienia  ustawy  o   ftinduszu,  to   nie  jesteśmy  w  stanie

przedstawiać  wszystkich  ustaw  na  których  pracujemy  a  państwo  nie jesteście  w  stanie  tego

wszystkiego   przeczytać   czy   spamiętać,   tym   bardziej   że   ciągle   są  jakieś   zmiany   .   Osoby

zainteresowane mogą sprawdzić sobie w intrenecie bądź przyj ść do Biua Rady czy Sekretariatu

i poprosić o konkretną ustawę.

Radny  Ki.zysztof  Wróblewski  stwierdził  ze  smutne  jest,  że  wywołując  uchwałę  w  sprawie

niewyodrębnienia  środków  stanowiących  fimdusz  sołecki  Pani   Wójt  nie  wie  nawet  ile  on

wynosi.

Pani  wójt  poinfomowała  że     zakładając  ze  mamy  22  sołectwa,  a    poszczególne  sołectwo

dostałoby po ok 6000,00 zł to czyni już kwotę znacznie ponad sto tysięcy,   gdzie w 2019 roku

obsługa   dróg   kosztowała   120   tysięcy,   wiec      można   porównać   że   fimdusz   sołecki   jest

równoznaczny   wyrównaniu dróg  ,wysypaniu mieszaniną.  Wiec trzeba sobie  zadać pytanie  co

byłoby większą wartością dodatnią dla naszej gminy.

W 2awiązku z brakiem dalszych pytań ,przystąpiono do głosowania.

Uchwałę Nr X/88/2020  w sprawie  nie  wyrażenia zgody  na wyodrębnienie  w budżecie  Gminy

Świnice  Warckie  na rok  2021  środków  stanowiących  fimdusz  sołecki  podjęto  14  głosami  „za"

1  głos „przeciw" raport imienny  z głosowania w załączeniu.

Ad  7.3  Projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  ze  Stowarzyszenia  Powiatów  i  Gmin  Ziemi

Łęczyckiej      przedstawiła   pani   Wójt   Sylwia   Bartczak.   Pani   Wójt   poinfomowała,  że   to

Stowarzyszenie  od  paru  ostatnich  lat  przestało  tak  naprawdę  działać,  nie  wykazuje  żadnej

aktywności.   Gmina Świnice Warckie, nie ma żadnych korzyści z tytułu przynależności do tego

Stowarzyszenia, dlatego tez prosiła  wysoką Radę  o podjęcie stosownej uchwały.

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.
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Uchwałę        Nr    X/89/2020    w    sprawie    wystąpienia    przez    Gminę    Swinice    Warckie    ze

Stowarzyszenia   Powiatów   i   Gmin   Ziemi   Łęczyckiej.   podjęto    14   głosów   „za"       1    głos

„wstrzymuję się"-raport imienny  z głosowania w załączeniu.

®

®

Ad.7.4   Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego

dróg gminnych na terenie Gminy Świnice Warckie na cele niezwiązane z budową, przebudową,

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg  przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Mariola Czochara

w związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwałę Nr X/90/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego

dróg gminnych na terenie Gminy Świnice Warckie na cele niezwiązane z budową, przebudową,

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg podjęto jednogłośnie  15  głosów „za" -raport imienny z

głosowania w załączeniu.

Ad 7.5  Przewodniczący  komisji  Skarg Wniosków i  Petycji   odczytał petycje mieszkańców ul.

Tadeusza   Kościuszki   w   Świricach   Warckich   w   sprawie   założenia   lamp   ulicznych   oraz

przedstawił stanowisko komisji w sprawie złożonej petycji.

Pani Wójt Sylwia  Bartczak w pełni zgodziła się ze stanowiskiem komisji i przedstawiła projekt

uchwały.

Radny    Stanisław    Jaszczak    zapytał    czy   jest    możliwość    złożeriQ,  jakiegoś    projektu    na

dofinansowanie  oświetlenia dróg bo problem dotyczy  wielu miej scowości w Gminie.

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt ,że dofinansowania na oświetlenie uliczne udziela Wojewódzki

Fundusz Ochrony  Środowiska i  Gospodarki  Wodnej,  tylko  nie  na zasadzie  dotacji  a pożyczek

i kredytów. Trzeba też się zastanowić czy lepiej będzie  stopniowo  wchodzić w fotowoltaikę czy

zakładać lampy na i zwiększać koszty stałe za energie elektryczną.

Uchwałę Nr X/91/2020  w  sprawie  rozpatrzenia petycji  mieszkańców  Swinic  Warckich  z dnia

27.12.2019 r. podjęto jednogłośrie  15 głosów  „za"-raport imienny z głosowania w załączeniu.

Przewodnicząca ogłosiła 10 minutowa przerwę.

Po przewie wznowiono obrady.

Przewodnicząca poinforinowała ,że obrady Sesji opuścił radny Krzysztof Tutak.

Rada obraduje w składzie 14 radnych.
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Ad.7.6  Projekt  uchwały     w  sprawie  wyrazenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy

Miastem  Łęczyca  a  Gminą  Świnice   Warckie   w  sprawie  korzystania  mieszkańców  Gminy

Świnice  Warckie  z  usług  świadczonych  przez  Środowiskowy  Dom  Samopomocy  w  Łęczycy

przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społeczmej Pani Anna Krupa.

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwałę  Nr  X/92/2020   w  sprawie  wyrażenia  zgody   na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy

Miastem  Łęczyca  a  Gminą  Świnice   Warckie   w  sprawie  korzystania  mieszkańców  Gminy

Świnice  Warckie  z  usług  świadczonych  przez  Środowiskowy  Dom  Samopomocy  w  Łęczycy

podjęto jednogłośnie  14 głosów „za"-raport imienny z głosowania w załączeniu.

Ad.7.7 Projekt uchwały w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Swinice Warckie,

oraz określenia zasad zwi.otu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu przedstawiła Kierownik

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  Pani Anna Krupa.

Radny  Mirosław Stasiak zapytał  dlaczego  Gmina dokonuje pochówku,  a później  może zgłosić

się do rodziny o zwrot kosztów.

®

Pani Kierownik Gops-u Anna Krupa wyjaśniła, że czasem rie ma wskazanej  osoby, która   ma

sprawić pogrzeb i dopiero po pochówku okazuje się zgłosiła się  rodzina w sprawie np. spadku.

Wtedy Gmina ma prawo wystąpić o zwrot kosztów pochówku.

®            W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwałę Nr X/93/2020 w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Swinice Warckie,

oraz określeria zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu podjęto jednogłośnie  14

głosów „za"- raport imienny z głosowania w załączeniu.

Ad.7.8

Sekretarz  Gminy  Pani  Mariola  Czochara    poinfomowała  ze  wypłynęła  skarga  Rejonowego

Prokuratora   w   Łęczycy   na   Regulamin   dostarczania   wody   i   odprowadzania   ścieków   oraz

przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Świnice
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Warckie   do   złożenia   odpowiedzi   na   skargę   Prokuatora   Rejonowego   w   Łęczycy   oraz

przekazania skargi wraz z odpowiedzią do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi.

Uchwałę  Nr  X/94/2020  w  sprawie  upowaznienia  Przewodniczącego  Rady  Gminy   Świnice

Warckie   do   złożenia   odpowiedzi   na   skargę   Prokuratora   Rejonowego      w   Łęczycy   oraz

przekazania skargi wraz z odpowiedzią do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi

podjęto jednogłośnie  14 głosów „za"-raport imienny z głosowania w załączeniu.

0Ad.   7.9   Skarbnik   Gminy   Pani   Agnieszka   Szymczyk   przedstawiła   uchwałę   Nr   1/2/2020

Kolegium  Regionalnej   lzby  Obrachunkowej  w  Łodzi  z  dnia  22  stycznia  2020  r.  następnie

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany   budżetu Gminy Świnice Warckie na 2020 rok ,

który   uwzględnia   wszystkie   poprawki   wskazane   w   uchwale   Kolegium   Regionalnej   lzby

Obrachunkowej.

Radny  Mirosław  Stasiak  zapytał  dlaczego  zostały  zmienione  dochody  budżetu  gminy,  a  nie

zostało to omówione na komisji.

Odpowiedzi  udzieliła Pani  Skarbnik,  że nastąpiło  zwiększenie  dochodów na kwotę  6900,00  zł

i dlatego ta zmiana została również wprowadzona, oprócz poprawek ,które wskazała Regionalna

lzba Obrachunkowa zostały wprowadzone zmiany wynikające z bieżącej działalności.

Głos zabrała radna Grażyna Bartczak:  Czy mamy rozumieć  ,że teraz już jest wszystko dobrze

z budżetem?

Odpowiedzi  udzieliła  Pani   Skarbnik     infomując  Że  wszystkie  zmiany  zostały  uzgodnione

z Regionalną lzbą Obrachunkową w Łodzi i już teraz jest wszystko dobrze

W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania.

®            Uchwałę Nrx/95/2020 w sprawie zmiany  budżetu Gminy świnice warckie na2020 rok
-podjęto jednogłośnie 14 głosów „za"-raport imienny z głosowanie w załączeniu

Ad.8

Radny Przemysław Daszko stwierdził, że pieniądze przeznaczone na bieżące utrzymanie dróg, to

pieniądze dosłownie wyrzucone w błoto, jest bardzo wiele zastrzeżeń co do jakości materiału jak

również jakości  wykonywanych  usług.  Zaproponował  czy  nie  można  przyjąć  nowej  polityki

związanej  z  tego  rodzaju  pracami,  a  mianowicie  nie  wywozić  punktowo  wszystkich  dróg,  a

skupić się na mniejszej  ilości dróg a porządnie.

Radny Stanisław Jaszczak zapytał czy można naprawiać te drogi co drugi rok a porządnie.

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Sylwia Bartczak

str. 8



Skupić  się  w  jednym  roku  na  dwóch  czy  trzech  drogach  i  zrobić  to  kompleksowo  ,byłoby

dobrym rozwiązaniem, ale trudnym do wprowadzenia , gdyż kazdy z mieszkańców chce aby to

droga w jego  miejscowości zamieszkania była zrobiona w pierwszej  kolejności,  a poza tym nie

wykonywalibyśmy zadania bieżącego utrzymania dróg.

Wszelkie niezadowolenia z jakości usług trzeba zgłaszać na bieżąco.

Sołtys  Kawczyński  :  czy  nie  można  narzucić  wykonawcy  aby  przywiózł  odpowiedni  ,dobry

materiał na drogę.

Pani   Wójt   powiedziała,   że   doskonale   rozumie   niezadowolenie   i   też   ma   uwagi   co   do

wykonanych prac na drogach  ,  spróbuje wspólnie  z radnymi  znaleźć jakieś rozwiązanie  ,  ale to

jest naprawdę duży problem.

®

®

Pani  Wójt  poinfomowała  również,  że  rusza    cykl  spotkań  w  sprawie  Odnawianych  Zródeł

Enerii, na które serdecznie wszystkich zaprasza.

Gmina zamierza wejść  w projekt gdzie można dostać nawet do  85%  dofinansowania na różne

fomy odnawialnych źródeł energii, np. ogniwa fotowoltaiczne, panele słoneczne czy też pompy

ciepła. Szczegółowe informacje będą na spotkaniach.

Radny Stanisław Jaszczak zapytał czy są jakieś infomacje w sprawie gazu ziemnego.

Pani  Wójt  poinfomowała,  Że  na  chwilę  obecnie,nie  ma  żadnych  konkretnych  infomacji,  ale

umówiła  się  na  spotkanie  w tej  kwesti  ,i  gdy  tylko  się  czegoś  konkretnego  dowie,  na pewno

udzieli infomacji.

Pani Skarbnik Agnieszka Szymczyk  w odpowiedzi na wcześniejsze  pytanie radnego Krzysztofa

Wróblewskiego przedstawiła kwoty fiinduszu sołeckiego, przypadające na konkretne sołectwa.

Radny  Krzysztof Wróblewski  podziękował  za  odpowiedż,  ale  stwierdził  ,że  takie  infomacje

powinny być przedstawione przed a nie po  podjęciu uchwały.

Ad.9
W  związku  z wyczerpaniem  porządku obrad  Przewodnicząca  zamknęła  X  Sesję  Rady  Gminy
Świnice Warckie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

nsss      Tel.:+4822 382 72 00/E-mail:bok@dsss.eu

Numer załącznika 7.1

Uchwała    numer  x/87/2020  ``Uchwała  Nr  X/87/2020    Rady  Gminy
Świnice Warckie  z dnia 6 lutego 2020 r. w sprawie zmiany regulaminu
wynagradzania           nauczycieli     zatrudnionych     w     jednostkach
oświatowych  prowadzonych  przez   Gminę  Świnice  Warckie"  została
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0611:03:18

Radni zagłosowali jak poniżej:

Jestem za
1. Sławo mir Au.qustyniak
2. Zbi.gniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. M ateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz G ralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Stanisław ]aszczak
9. Halina]eżak

10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczyk
12. Beata PrQdzyńska
13. M irosław Stasiak
14. KrzysztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

® Wstrzymuję się

BRAK

]estem T)rzeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzię]i
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

S`i`t\
nsss      Tel.:+48 22 382 72 00/ E-mail: bok@dsss.ću

Numer załącznika 7.2

Uchwała    numer  X/88/2020  ``Uchwała  Nr  X/88/2020  Rady  Gminy
Świnice  Warckie   z  dnia  6  lutego  2020  r.  w  sprawie  nie  wyrażenia
zgody  na wyodrębnienie w budżecie Gminy Świnice Warckie   na rok
2021    środków    stanowiących    fundusz    sołecki"    została    podjęta
następującą   proporcją   głosów:   jestem   za   14,   jestem   przeciw   1,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0611:13:49

Radni zagłosowali iak poniżej:

)estem za
1. SławomirAu.austyniak
2. Zbi.gniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz
8. Stanisław Jaszczak
9. Halina ]eżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczvk
12. Beata Pradzyńska
13. Mirosław Stosiak
14. Krz_ysztofTutak

®
Wstrzymuję się

BRAK

Jestem przeciw
1. Krzysztofwróblewski

Obecni radni, którzy nie wzię]i
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admł.».
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za i)ośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App,



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla JST
Data Security Sofh^/are Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś\i````

n5SS      Tei.: +48 22 382 72 00/E-mail:bok@dsss.ću

Numer załącznika 7.3

Uchwała    numer X/89/2020  "Uchwała  Nr  X/89/2020    Rady  Gminy
Świnice  Warckie    z  dnia  6  lutego  2020  r.    w  sprawie  wystapienia
Gminy Świnice Warckie   ze  Stowarzyszenia  Powiatów   i  Gmin  Ziemi
Łęczyckiej" została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za
14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0611:16:38

Radni zaf:łosowali iak poniżej:
Testem za

1. SławomirAu.austyniak
2. Zbi.oniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz
8. Stanisław Jaszczak
9. Halina]eżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawcz_yk
12. Beata Prqdzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. Krzysztofwróblewski

®
Wstrzymuję się

1. KrzysztofTutak

Jestem przeciw
BRAK

Obecni radni, któizy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był AdmjJz.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś``[````

n=55      Tel.:+48 22-382 72 00/E-mail: bo-k@dsss.e-u

Numer załącznika 7.4

Uchwała    numer  X/90/2020  "Uchwała  Nr  X/90/2020    Rady  Gminy
Świnice  Warckie     z  dnia  6  lutego  2020  r.     w  sprawie  ustalenia
wysokości stawek opłat  za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych  na
terenie  Gminy  Świnice  Warckie  na  cele     niezwiązane  z  budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg" została podjęta
następującą   proporcją   głosów:   jestem   za   15,   jestem   przeciw   0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0611:23:01

Radni zagłosowali iak poniżej :

Jestem za
1. Sławomir Au.a ustyniak
2. ZbigniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz
8. Stanisław Jaszczak
9. Halina Jeżak

10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczyk
12. Beata Prądzyńska
13. M irosław Stasiak
14. KrzysztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

®
Wstrzymuję się

BRAK

Jestem t)rzeciw
BRAK

Obecni radni, któny nie wzięli
udziału w 2łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był AdmjJi.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla ]ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`i```
nsss      Tel.: +48 22 382 72 00/E-mail:bok@dsss.ću

Numer załącznika 7.5

Uchwała    numer X/91/2020  "Uchwała  Nr  X/91/2020    Rady  Gminy
Świnice  Warckie    z  dnia  6  lutego  2020  r.    w  sprawie  rozpatrzenia
petycji  mieszkańców Świnic Warckich   z  dnia  27.12.2019  r."  została
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0611:33:25

Radni zagłosowali iak poniżei:

Jestem za
1. Sławomir Au.g ustyniak
2. Zbi.gniewAleksandrzak
3. G rażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Prze mvsław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina ]eżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. Michał Krawczyk
12. Beata Pradzyńska
13. M irosław Stasiak
14. KrzysztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuj ę się

BRAK

Jestem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Adm[.J].
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`i`l``

n5S5      Tei.: +48 22 382 72 00 /E-mail:bok@dsss.ću

Numer załącznika 7.6

Uchwała    numer  X/92/2020  ``Uchwała  Nr  X/92/2020    Rady  Gminy
Świnice Warckie  z dnia 6 luego 2020 r.  w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie porozumienia   pomiędzy Miastem Łęczyca a Gminą Świnice
Warckie      w   sprawie   korzystania   mieszkańców      Gminy   Świnice
Warckie    z     usług    świadczonych    przez         Środowiskowy    Dom
Samopomocy   w   Łęczycy"   została   podjęta   następującą   proporcją
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0612:04:35

Radni zagłosowali iak poniżei:
Testem za

1. Sławo mir Aug ustyniak
2. ZbigniewAleksandrzak
3. Grażyna Barl:czak
4. M ateusz Bielawski
5. Przemystaw Daszko
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina |eżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczyk
12. Beata Prqdzyńska
13. M irosław Stasiak
14. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuj ę się

BRAK

Jestem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzię]i
udziału w fzłosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Adm[-n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solut]ons Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`i`t\
nsss      Tel.: +48 22 382 72 00/ E-mail:bo-k@dsss.ću

Numer załącznika 7.7

Uchwała    numer  X/93/2020  ``Uchwała  Nr  X/93/2020    Rady  Gminy
Świnice  Warckie     z   dnia   6  lutego   2020  r.     w  sprawie  sposobu
sprawienia pogrzebu  przez   Gminę Świnice Warckie,oraz  określenia
zasad  zwrotu  wydatków    na  pokrycie  kosztów  pogrzebu"  została
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0612:15:03

Radni zagłosowali iak poniżej:

7estem za
1. SławomirAu.gustyniak
2. Zbi.QniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. M ateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Stanisław ]aszczak
9. Halina |eżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczyk
12. Beata Prqdzvńska
13. Mirosław Stasiak
14. Krz_ysztofwróblewski

0 Wstrzymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admł'».
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla jsT
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś``L`t`
n5S5      Tel.: +48 22 382 72 00/ E-mail: bok@dsss.ću

Numer załącznika 7.8

Uchwała   numer X/94/2020  "Uchwała Nr X/  94/2020   Rady Gminy
Świnice Warckie   z dnia  6 lutego  2020  r.   w sprawie  upoważnienia
Przewodniczącej       Rady   Gminy   Świnice   Warcltie   do       złożenia
odpowiedzi  na  skargę    Prokuratora  Rejonowego  w  Łęczycy    oraz
przekazania  skargi  wraz  z  odpowiedzią  do    Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego  w  Łodzi"  została  podjęta  następującą  proporcją
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0612:25:40

Radni zaEłosowali iak poniżej:
]estem za

1. SławomirAu.austyniak
2. Zbi.gniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. M ateusz Bielawski
5. P rze mysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina Jeżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczyk
12. Beata Pradzyńska
13. M irosław Stasiak
14. Krzysztofwróblewski

Wstmymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w 2łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`iR\
nsss      Tel.: +48 22 382 72 00 /E-mail:bo-k@dsss.ću

Numer załącznika 7.9

Uchwała    numer X/95/2020  "Uchwała  Nr  X/95/2020    Rady  Gminy

::::Lceww:rucdk:3c]=%n::n;]sPŁę::c2o;2r:.kE:::rar#2T2rooyazdozse=::
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0,
wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-02-0612:36:56

Radni zaEłosowali iak poniżei :

Jestem za
1. SławomirAu.austyniak
2. Zbi.gniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina]eżak

10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczvk
12. Beata Prądzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admf.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.ś,.=``.`

n5SS      Tel.: +48 22 382 72 00/ E-mail:bo-k@dsss.ću

Numer załącznika

Na  sesji  "X Sesja"  stawiło  się  15  radnych,  natomiast 0  radnych  było
nieobecnych.

Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji.

Lista obecności była następująca:

Obecni radni:
1.Sławomir Augustyniak
2.ZbigniewAleksandrzak
3.Grażyna Bartczak
4.Mateusz Bielawski
5.Przemysław Daszko
6.Tomasz Gralak
7.Mateusz Hałasiewicz
8.Stanisław Jaszczak
9.Halina Jeżak
10.Paweł Kaźmierczak
11.MichałKrawczyk
12.Beata Prądzyńska
13. Mirosław stasiak
14.KrzysztofTutak
15.Idzysztofwróblewski

Nieobecni radni:

Operatorem systemu był Admi.n,
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.



DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś`=Ł````

nss5      Tei.:+48 22 382 72 oo/E-majl:bo-k@dsss.ću

Numer załącznika

Na  sesji  ``X Sesja" stawiło się  15  radnych,  natomiast  0  radnych  było
nieobecnych.

Szczegóły   obecności   radnych   podczas   sesji   przedstawia   poniższa
tabela.

[mię i nazwisko radnego Data i godzina Data i godzina
]o2owania W]of!owania

1. Sławomi r Aua ustyniak 2020-02-0610:16:25 2020-02-0613:24:31
2. ZbigniewAleksandrzak 2020-02-0610:16:35 2020-02-0613:24:31
3. Grażyna Bartczak 2020-02-06 10:16:25 2020-02-0613:24:31
4. Mateusz Bielawski 2020-02-06 10:16:25 2020-02-0613:24:31
5. Przemysław Daszko 2020-02-0610:16:26 2020-02-06 13:24:31
6. Tomasz Gralak 2020-02-0610:16:25 2020-02-06 13:24:31
7. Mateusz Hałasiewicz 2020-02-0610:16:25 2020-02-06 13:24:31
8. Sta nistaw |aszczak 2020-02-0610:16:31 2020-02-0613:24:31
9. Halina |eżak 2020-02-0610:16:28 2020-02-06 13:24:31

10. Paweł Kaźmierczak 2020-02-06 10:16:27 2020-02-06 13:24:31
11. M ichał Krawczvk 2020-02-06 10..16:27 2020-02-06 13:24:31
12. Beata Prądzyńska 2020-02-06 10:16:26 2020-02-06 13:24:31
13. Mirosław Stasiak 2020-02-0610:16:26 2020-02-06 13:24:31
14. KrzysztofTutak 2020-02-0610:16:25 2020-02-0611:41:40
15. Krzysztofwróblewski 2020-02-06 10:16:25 2020-02-06 13:24:31
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